
Storviks Kraftklubb Sida: 1

Styrelsemöte 17/1
17 Januari 2021 / KL 18:00 / Plats: Storviks IF Klubbstuga

Närvarande

● Emina Öberg
● Jesper Åkerlund
● Sandra Sjöholm
● Lillemor Nordbäck
● Per Moberg
● Juha Räihä
● Terese Lindèn
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Styrelsemöte 17/1
Agenda

1. Mötesformalia
a. Ordförande
b. Sekreterare
c. Justerare

2. Medlemmar
a. Antal
b. Önskemål

3. Ekonomi

4. Förändringar
a. Stora rummet
b. Motionsrummet
c. Lilla rummet
d. Solariet
e. Kontoret

5. Underhåll
a. Maskiner
b. Förnödenheter

6. Inköp

7. Nästa möte

8. Övriga frågor

9. Övrigt

10.Mötets avslutande
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1, Mötesformalia
Val av respektive post för detta möte.

1.a, Ordförande
Terese Lindén

1.b, Sekreterare
Emina Öberg

1.c, Justerare
Sandra Sjöholm

2, Medlemmar

2.a, Antal
Ca 650 st, under utredning

2.b, Önskemål
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3, Ekonomi

Kontobalans December Belopp

Föregående månad totalt 712866

In 130225

Ut 71013

Summa Konto 772077

Handkassa

Föregående Månad

Handkassa in

Handkassa, Köp, Ut

Summa Handkassa

TOTAL SUMMA 788076
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4, Förändringar

4.a, Stora rummet

4.b, Motionsrummet

4.c, Lilla rummet

4.d, Solariet

4.e, Kontoret

5, Underhåll

Batteri till spinningcykel trasig. Någon i styrelsen kommer att kolla på saken.

5.a, Maskiner

5.b, Förnödenheter

.



6, Inköp

7, Nästa möte
Styrelsemöte, 7/2  kl 18:00, Storviks IF klubbstuga

8, Övrigt

Vi har enligt pandemilagen gjort det som krävs för att Storviks Kraftklubb ska kunna hålla det
som står i den. Dvs vi har räknat ut Kvm och därefter kommit fram till att vi i dagsläget kan ta
vara 25 st på gymmet samtidigt. Vi har haft ut nya lappar angående det och så ska det ut på
sociala medier.

Vi tog även upp om kommande årsmöte. Vi skjuter på det pga situationen som vi nu befinner
oss i med Covid -19 tillsvidare. Vi kommer att återkomma när vi vet mer om när vi kommer
kunna ha årsmötet.

Vi kommer göra Bengt Strid och Esbjörn Lundström till hedersmedlemmar.

Punkter till gymvärden:
Vi kommer ta in Gästriklands Privata Hemtjänst i 2 veckor för städning.
Gymvärden ska ta hjälp av Håkan på Ahlsells om vi behöver handla in något. Allt för att
gymvärden ska kunna lägga all sin tid på att få över alla medlemmar in i det nya systemet
och förhoppningsvis bli klar inom dessa 2 v.

När det är gjort så behöver vi ta fram en förteckning på kemikalier vi förvarar i och med att vi
har hand- och ytdesinfektion på gymmet.
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9, Mötets avslutande

Ordförande Sekreterare Justerare


